



新加坡-中国(新中)友好协会
Singapore China Friendship Association

第九届董事会选举提名表格 (提名周: 2011年12月2日至9日中午)

Nomination Form for Election of 9th Management Committee (2 - 9 December noon 2011)

注意事项 Please Note:

- 1 只有本会会员才享有选举权及被选举权。
 - 2 每位候选人须由两位会员联名推举。
 - 3 两位提名者及候选人皆须填妥表格内各项目并签名。
 - 4 候选人必须填写个人简介表格 (附件)。
 - 5 填妥的上述表格须于2011年12月9日中午12时之前电邮、邮寄或传真到秘书处, 逾期者一概无效。
- 1 Election is only opened to Singapore China Friendship Association members.
 - 2 Each nominee standing for election must be nominated by two members.
 - 3 Both nominators and their nominee must sign on the nomination form before submission.
 - 4 The attached Personal Information Form must be completed.
 - 5 All completed submissions must reach the secretariat by 9.12.2011 12.00 noon via email, post or fax. Scanned copies are accepted.

候选人 Nominee	
姓名 (中文) _____	Name _____
身份证号码 NRIC No. _____	手机 Handphone No _____
电邮/传真 Email/Fax: _____	

提名者 1 Nominator1 姓名 (中文) : _____ Name: _____ 身份证号码 NRIC No: _____ 手机 Handphone No: _____ 电邮 Email: _____ 传真 Fax: _____ 签名/日期 Signature/Date: _____	提名者 2 Nominator2 姓名 (中文) : _____ Name: _____ 身份证号码 NRIC No: _____ 手机 Handphone No: _____ 电邮 Email: _____ 传真 Fax: _____ 签名/日期 Signature/Date: _____
--	--

候选人声明 Declaration by Nominee

我谨此声明如下 I hereby declare that:

- 1) 我并不是位未脱离穷籍的破产人;
 - 2) 我未曾犯有刑事罪案并被法庭监禁超过二星期或罚款超过二千元;
 - 3) 我的个人简介表格所填写各项都属实;
 - 4) 我同意被提名参与新加坡中国友好协会第九届董事选举。
- 1) I am not an undischarged bankrupt;
 - 2) I have not been convicted for criminal offence and sentenced to imprisonment for two weeks or more, or fined S\$2000 or more;
 - 3) Information provided in the Personal Info Form are true and accurate;
 - 4) I give my consent to be nominated to stand for the 9th Management Committee Election.

候选人签名
 Signature of Nominee

 Date:



新加坡-中国(新中)友好协会
Singapore China Friendship Association

新加坡中国友好协会选举提名表格 - 个人简介表格

Personal Information Form

候选人 Nominee

姓名 (中文)	_____	Name	_____
身份证号码 NRIC No.	_____	性别 Gender	_____
出生日期/出生地 Date and Place of Birth	_____		
国籍 Nationality	_____	电话 Res Tel	_____
电邮 Email	_____	传真 Fax	_____
手机 Handphone No	_____		
住家地址 Home Address	_____ _____ _____		
我谨声明以上资料皆属实 I hereby declare that the above information provided are true and accurate.			
候选人签名/日期 Candidate Signature/Date			